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INTERPELACJA 167/2018 
 
 
 
 
Sprawa:  oznakowanie ulic w dzielnicy Dźbów  
 
 
W informacji uzyskanych od mieszkańców dzielnicy Dźbów wynika ,że brak jest 

oznakowania następujących ulic: 

- Gościnna, 

- Powstańców Warszawy. 

Proszę o pilny przegląd i montaż oznaczeń w wyżej w/w ulicach. Brak stosownych 

informacji o nazwie ulicy powoduje wiele kłopotów i zakłóceń  natury komunikacyjnej 

(w ramach remontu DW 908 zamontowano nowe oznakowania ulic bocznych , a brak 

jest takich tabliczek na głównych w/w ulicach).   

Z góry dziękuję za podjęcie działań w opisanej sprawie.  
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